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z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury 
w dniu 18.12.2024 godz. 16.00 

Posiedzenie odbyło się w dniu 18.12.2024 r. o godz. 16:00 w Urzędzie Miasta Żagań w sali 13. 

W posiedzeniu udział brali: 
Krzysztof Sieńko - Przewodniczący Komisji 
Adriana Kowal - Zastępca Przewodniczącego 
Krzysztof Dulski - członek Komisji 
Katarzyna Kazarnowicz - członek Komisji 
Małgorzata Klorek - członek Komisji 
Sebastian Kulesza - członek Komisji 
Tomasz Szewczyk- członek Komisji 
Goście: 
Barbara Starczewska - Zastępca Burmistrza Miasta Żagań, 
Teresa Łapczyńska - Skarbnik Miasta Żagań, 
Kinga Komar - Zastępca Naczelnika Oświaty, Kultury i Sportu, 
Piotr Łoś - radny Miasta Żaga11, 
Piotr Piotrowski - gazeta regionalna. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury Krzysztof Sieńko, przywitał 
wszystkie osoby uczestniczące w spotkaniu oraz przedstawił plan posiedzenia. 

Porządek obrad: 
1. Zapoznanie się z propozycjami dotacji stowarzyszeń sportowych na rok 2025. 
2. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miasta. 
3. Sprawy bieżące, wnioski. 

Ad. 1 Zapoznanie się z propozycjami dotacji stowarzyszeń sportowych na rok 2025. 
Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury Krzysztof Sieńko poinformował o 

umieszczeniu powyższej informacji na eSesji. 
Radna Małgorzata Klorek zapytała czy zmienił się podział dotacji, czy zostaje na tym 

samym poziomre. 
Radny Krzysztof Dulski zapytał, czy cała zaproponowana kwota przeznaczona jest dla 

piłki nożnej. Odnosząc się do kategorii seniorów piłki nożnej, radny zapytał, czy jest 
możliwość zwiększenia dotacji na zakup nagłośnienia, gdyż PZPN tego wymaga. 

Zastępca Naczelnika Oświaty, Kultury i Sportu Kinga Komar wyjaśniła, że kwota 
całości została zwiększona, pojawiło się zadanie z zakresu koszykówki, gdyż utworzyło się 
nowe stowarzyszenie. Na obecną chwilę został ogłoszony konkurs. W kwestii piłki nożnej 
dotacja przeznaczona jest dla dzieci i młodzieży. W przypadku nagłośnienia, należy 
porozmawiać z Burmistrzem Miasta. 
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Radna Adriana Kowal oraz Małgorzata Klorek zasugerowały, aby stowarzyszenie piłki 
nożnej wyszło z inicjatywą i złożyło wniosek w tej sprawie. 

Ad. 2 Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miasta Żagań. 
a) zmieniająca uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Skarbnik Miasta poinformowała o wprowadzeniu do porządku sesji projektu uchwały 
zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Żagań o statusie miejskim na lata 2024- 
2038 oraz projektu nr 2 uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o 
statusie miejskim. 

Ponadto Skarbnik Miasta odpowiedziała na pytanie zadane podczas wspólnego 
posiedzenia w dniu 17.12.2024 r., z jakiego przedsięwzięcia, z jakiego zadania zrezygnowano 
odstępując od wydatków na kwotę 13 330 zł. Skarbnik Miasta wyjaśniła, że dotyczy ona zmiany 
ujętej w rozdziale 92105 na projekt „Jakościowe uatrakcyjnienie wspólnego dziedzictwa 
historycznych zespołów parkowych dla tworzenia zrównoważonej wartości turystycznej i 
integracji społeczno-kulturowej mieszkańców pogranicza pl-niem", wydatek ten będzie miał 
miejsce 2025 w roku. Projekt ten będzie realizowany w partnerstwie z gminami: Cottbus, Forst, 
Zielona Góra, Brody i Żagań. W wymienionej kwocie miały być realizowane działania 
przygotywujące do wydarzenia inauguracyjnego z okazji otwarcia ogrodu tematycznego 
poświęconego księżnej Dorocie. 

Dodatkowo odnosząc się do zadania JEDYNKOWO + SPORTOWO = BARDZO 
ZDROWO! Plac zabaw i siłownia przy PSPl w Żaganiu Skarbnik Miasta poinformowała, że 
została zawarta z wykonawcą umowa, projekt został opracowany i jest w fazie uzgodnień z 
Wodami Polskimi, których ostateczny termin został przesunięty do 31 grudnia 2024 r., dlatego 
też zawnioskowano o ujęcie tego zadania w wydatkach niewygasających w bieżącym roku. 

Radny Piotr Łoś zapytał o wysokość otrzymanych środków finansowych ze względu na 
powódź. 

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że dokładną kwotę przekaże radnemu po podliczeniu 
wszystkich środków, gdyż pieniądze były otrzymane z dwóch urzędów marszałkowskich oraz 
budżetu państwa z tytułu dotacji na zadania własne i zlecone. 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie - Jednogłośnie za 

b) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2024 roku. 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie - Jednogłośnie za 

c) w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żagań o statusie 
miejskim na lata 2025-2038. 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie - Jednogłośnie za 

d) uchwała budżetowa na 2025 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie - 6 za, 1 wstrzymujący się 

e) w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Żagań o statusie miejskim na 2025 rok. 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie - Jednogłośnie za 

2 



f) w sprawie wyznaczenia wstępnych lokalizacji przystanków komunikacyjnych. 
Komisja projekt uchwały przyjęła do wiadomości. 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie - Jednogłośnie za 

h) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu. 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie - Jednogłośnie za 

i) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu garaży. 
Komisje projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie - Jednogłośnie za 

j) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu. 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie - Jednogłośnie za 

k) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu. 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie - Jednogłośnie za 

1) w sprawie: wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Żagań o statusie 
miejskim. 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie - 6 za, 1 wstrzymujący się 

m) w sprawie: wyrażenia zgody na podwyższenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Żagań o statusie 
miejskim z tytułu jego położenia w budynku wpisanym do rejestru zabytków. 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie - 6 za, 1 wstrzymujący się 

n) w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta. 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie - 6 za, 1 wstrzymujący się 

Ad. 3 Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury Krzysztof Sieńko złożył wszystkim życzenia z 
okazji nadchodzących Świąt Bożego Narodzenia. 
Radna Małgorzata Klorek poprosiła Zastępcę Burmistrza Barbarę Starczewską o przekazanie 
do Biura Rady wersji papierowej raportu z oceny stanu realizacji zadań i określenia planów 
dotyczących funkcjonowania oświaty w Gminie Żagań o statusie miejskim 2024. 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 16:20 

Przewodniczący KOiK 
Krzysztof Sieńko 
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